
  
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

 

 

 

 

 

 
 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

1. Συμπληρώνω  η  ή ι όπου ταιριάζει. Βάζω τόνο όπου πρέπει. 
 

το  μανιτάρ__      ο  Άρ__ς 

η  κόρ__       το  κερ __ 

ο  Μάκ__ς       η Μέν__ 

το λεμόν__       ο Θανάσ__ς 

η Κικ__       το σιτάρ__ 

ο     μαθητ__ς      η  πόλ__ 

ONOMA: ________________________ 
 

Οι λέξεις που 
έχουν μπροστά 

άρθρο ο και η στο 
τέλος έχουν η.  
Οι λέξεις που 

έχουν μπροστά 

άρθρο το στο 

τέλος έχουν ι . 

το παπί η κόρη ο ιππότης 
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Για να ξέρω αν θα 

βάλω η ή αν θα 

βάλω ι στο τέλος 
της λέξης 

προσέχω το άρθρο 
(ο , η , το) που 

είναι μπροστά της. 



2. Συμπληρώνω   με η  ή  ι . 
 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

ο στρατιώτ___ς η παλάμ___ 
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το καλάθ___ ο ιππότ___ς 

η Νίκ___ το καλαμάρ___ 


